

CHINA PRESS, MONDAY, 19 MAY 2014

BERJAYA YOUTH SHORT FILM COMPETITION

A platform to express creativity

Organized by BCorp, the 4th Berjaya Youth Short Film Competition welcomes the Malaysian youth aged 18 to 25 to participate in the contest by submitting their entries to share inspiring stories, allowing them to express their creativity. The four themes for this year's competition are Culture, Eco, Inspiration and Youth.

Well-known local film producers - Afdlin Shauki, Ah Niu and Gayatri Pillai will once again form the panel of judges this year. For the first stage of the competition, the judges will shortlist 10 films from the total entries received, and these 10 films will be posted onto the official website www.berjayayouth.com for members of the public to vote online. The most popular entry will be awarded the *People's Choice Award*. In the final stage of the competition, the 10 films will be shown at an Awards Ceremony which will be held later this year where five judges will select the Grand Prize winner, and the First and Second Runners-up.

Prizes worth more than RM80,000 in total will be given away to the winners of the competition, with the Grand Prize being RM30,000 cash and a Mac Pro Quad Core with 27" LCD Display worth RM12,798. The 2nd Prize is RM12,000 cash and a MacBook Pro worth RM6,499, while the 3rd Prize is RM5,000 cash and a MacBook Air worth RM3,299. The winner of the *People's Choice Award* will walk away with RM8,000 cash.

The 4th Berjaya Youth Short Film Competition is now open to the eligible public. Entries can be submitted starting from now until the closing date of 24 September 2014.



■成功集团希望藉Berjaya Youth短片竞赛这个平台和计划，提倡青少年的正面发展与积极学习。

Berjaya Youth短片競賽

發揮創意平台

由成功集团主办第4届Berjaya Youth短片竞赛，欢迎年龄介于18至25岁的年轻人，通过短片作品分享具有启发性的故事，充份发挥创意一展所长。本届Berjaya Youth短片竞赛的主题分别为“文化”、“生态”、“灵感”和“青年”。

今年的评审都是本土知名电影制片人，即艾迪林沙基 (Afdlin Shauki)、 “阿牛”陈庆祥、嘉雅德莉比莱 (Gayatri Pillai)。在首阶段的比赛，评审将从芸芸参赛作品中，精选出10部短片，并且上载至官方网站 <http://www.berjayayouth.com>，让公众在网上投选。得票最多的作品将获选最具人气奖。这10部短片作品将在年杪举行的颁奖典礼决一高低，争夺前3甲名次。

前3甲的奖品总值超过8万令吉，其中大奖得主将独享3万令吉现金和一台价值1万2798令吉的27寸LCD Mac Pro Quad Core。亚军将赢得1万2000令吉现金和一台价值6299令吉的MacBook Pro电脑，季军得主的奖品是5000令吉现金和一台价值3299令吉的MacBook Air手提电脑。至于最具人气奖得主将赢得8000令吉的现金。

第4届Berjaya Youth短片竞赛从即日起公开给符合资格的公众参加，截止日期是9月24日。

(VL)